
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

VVE Pieter de Hooch 
nieuwsbrief 17  maart 2015 voor Theo 

Typisch Theo 

Theo is bijna 10 jaar huismeester geweest bij ons en ik heb hem intensief mee 

gemaakt in  mijn twee periodes in het bestuur. Er zijn nu eenmaal steeds 

dingen die geregeld moeten worden en  de huismeester heeft daarbij een 

belangrijke rol.. Ik noem maar: lekkages, kleine reparaties, vervangen van 

kapotte onderdelen, snoeiwerkzaamheden in de tuin. Plus de service aan 

individuele bewoners, zoals het verzamelen van de post bij vakanties. 

Vaak nam Theo contact met mij op als er weer eens een probleem moest 

worden verholpen en ik heb dan ook veel tijd met hem doorgebracht in zijn 

kantoor. Met een kopje koffie!  

Het verlichtingsproject was het belangrijkste project waar Theo bij betrokken 

was. Dat heeft zich over een aantal jaren afgespeeld. Het 

elektriciteitsverbruik van onze VVE is daardoor sinds zo’n 5 jaar bijna 

gehalveerd. Theo was heel intensief betrokken bij deze veranderingen. 

Afgelopen jaar hadden we op een zaterdagavond  te maken met een kapot slot 

in een voordeur. Er was snelle actie geboden. De volgende maandag 

vertelden we dit aan Theo, die meteen zei: Had mij maar gebeld. Typisch 

Theo!  

Ik bewonder Theo voor de wijze waarop hij begaan was met het wel en wee 

van ons gebouw. Zijn gebouw! Voor sommigen is dat vaak niet zichtbaar, 

maar neem van mij aan: de zorg voor ons gebouw was bij Theo in goede 

handen. Henk Groeneveld  Bestuur VVE  

 
 Oudstanding wil u bedanken voor de 10 jaar dat u voor ons heeft gewerkt. U heeft uw taken altijd met verve en 

betrouwbaar uitgevoerd en daar neem ik mijn spreekwoordelijke pet voor af. Met onaflatende enthousiasme bent u ooit 

begonnen aan de klus die u nog steeds klaart. U heeft de afgelopen maanden uw opvolger zelf kunnen inwerken en Cor 

alle handigheidjes van de Pieter de Hooch aangeleerd. Meneer Zwagemakers, Beste Theo,  namens Oudstanding, de 

directie en al haar medewerkers heel erg bedankt voor uw jarenlange inzet en van harte gefeliciteerd met uw 75
ste

 

verjaardag. Milan van den Berk    senior adviseur 

 
Het was voor ons prettig en geruststellend om te weten dat de zorg voor het gebouw en indien nodig voor onze eigen 

appartement in goede handen was. Theo was altijd geïnteresseerd  betrouwbaar en charmant. Je kon op hem rekenen. 

Wij wensen hem veel gezondheid in de komende jaren. Familie van der Ley 23 H 

 
Theo was voor het bestuur van de 

VVE een man om op te bouwen. Hij 

stond altijd voor ons en voor alle 

bewoners klaar. Hij genoot er van het 

ons naar de zin te maken en ons te 

helpen waar hij kon. De koffie stond 

altijd klaar en als dat eens niet zo 

was, zette Theo onmiddellijk nieuwe. 

Hij besteedde veel aandacht aan een 

energiezuiniger verlichting en heeft 

het bestuur ook daarbij goed 

geholpen. Het was me een waar 

genoegen met hem samen te werken 

en ik wens hem alle goeds voor de 

toekomst. Marie-José 

Grotenhuis  oud voorzitter VVE 

 

Beste Theo, wat zal ik je gaan missen! Jarenlang was je onze steun en 

toeverlaat! Flip en ik waren vooral getroffen door je onvoorwaardelijke inzet  en 

het meeleven met al het wel en wee van ons in de laatste tijd. 

Het ga je goed! Geniet van iedere dag samen met je vrouw. En denk ook met 

veel plezier terug aan de jaren hier in de Pieter de Hooch. Liefs, Mieke 

 

 

Op het dak 

 met Janie 



 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

Lieve Theo, 

sinds vijf jaar wonen wij nu in de Pieter de Hoochstraat in dit mooie gebouw. En vanaf 

het begin tot nu ben jij ons altijd met lieve warmte en vriendelijke hulpvaardigheid 

tegen gekomen!Daarvoor willen wij van  BEDANKEN!!! 

Wij wensen je voor de toekomst gezondheid en vreugde toe - EN wij zullen je missen! 

Veel liefs,  Werner & Cilli  13 G 
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Voor Theo. 

Twee juni 2008 woonde ik 2 dagen in de Pieter de Hooch. De lamp in de kelder was stuk. Met veel moeite kon ik de 

kapotte gloeilamp er uit draaien. Nieuwe lamp er in, maar geen licht. Naar de lampenwinkel, waar ik een nieuwe lamp 

kocht, maar ook die deed het niet. Terug naar de winkel. Daar gaven ze me een andere lamp, die het ook niet bleek te 

doen. Iedere bewoner die ik tegenkwam, vroeg ik of er iets bijzonders was met het licht in de kelder. Niemand had een 

idee. Vraag het de huismeester.  De volgende dag was Theo er. Hij zei meteen: o, kom maar mee. Er zit in de kelder een 

ander voltage. Hij gaf een passende lamp en het leed was geleden. 

Vervolgens begaf het licht in de badkamer het. Zo’n brede platte bol tegen het plafond. Hoe ik ook keek, ik zag niet hoe ik 

die er af moest krijgen. Ook hier wist Theo raad. Een scheur in het glas van mijn balkonbalustrade. Theo belde de 

Munnik. De aanleg van de binnentuin: met zijn oude botten heeft hij nog op zijn vrije zaterdag op zijn knieen plantjes 

gepoot. 

Theo, ik heb het allemaal erg gewaardeerd en het meest van al, dat je altijd een goed humeur had en in was voor een grap. 

Bedankt. Greetje Scheltens. 19 D 

 

Hallo Theo, ik heb 10 jaar lang met je mogen samenwerken waarvan de 

laatste 5 jaar vrij regelmatig aangezien wij (Voorn en Koning) voor 

VvE Residentie Pieter de Hooch meerdere besparingsprojecten voor de 

verlichting hebben mogen uitvoeren. 

Daarbij maakte je altijd duidelijk dat het belang van de vereniging 

voorop stond, maar was er voor mij als leverancier ook altijd tijd voor 

een bakkie koffie en een fijn gesprek. Theo, bedankt daarvoor! Zoveel 

vriendelijkheid kom ik maar weinig tegen en ik ga onze samenwerking 

dan ook missen. Ik weet dat je nog graag door zou willen werken, maar 

ik zou zeggen ga lekker genieten van je vrije tijd want je hebt je steentje 

meer dan bijgedragen.  

Paul van der Maas  Voorn en Koning. 

 

 
vijf jaar in dienst: Taart!!! 

Beste Theo, we sluiten ons graag aan bij alle woorden van dank en waardering voor je inzet voor het gebouw en de 

bewoners. Het ga je goed! Bastienne en Rob  13A 

 Beste Theo, Jij hebt voor mij met jouw invulling van het 

huismeesterschap een belangrijke bijdrage geleverd aan het 

wooncomfort op Pieter de Hooch. Niet dat ik zelf veel van je 

diensten gebruik heb gemaakt of hoeven maken, maar in 

algemene zin was je zichtbaar altijd lekker en nuttig bezig. 

Met je 75 jaar ben je mogelijk een voorbeeld geweest voor 

het nieuwe werken onder ouderen, iets om trots op te zijn. Jij 

als vertrouwd gezicht in de Pieter de Hooch, waarbij soms 

een praatje over je werkzaamheden, dat zal ik missen. Ik 

wens je nog vele goede, actieve en gezonde jaren. 

 Lex  17-F 
 


